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Στην ουσία δεν είμαστε
Μητροπολίτης Σουρόζ Antony Bloom

«Γιατί μας εκπλήττει το γεγονός ότι η απουσία του Θεού μας πλήττει; Εμείς 
είμαστε εκείνοι που απουσιάζουμε, εμείς γινόμαστε ψυχροί, αφού δεν μας 
ενδιαφέρει πλέον ο Θεός. Γιατί; Διότι ο Θεός δεν έχει τόσο σημασία για εμάς. 
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Υπάρχουν επίσης και άλλες περιπτώσεις που ο Θεός είναι «απών». Εφόσον εμείς 
είμαστε πραγματικοί, δηλαδή είμαστε, αληθινά, ο εαυτός μας, ο Θεός μπορεί να 
είναι παρών και να κάνει κάτι για εμάς. Αλλά από την στιγμή που προσπαθούμε να 
γίνουμε ότι στην ουσία δεν είμαστε, τότε δεν μένει τίποτε να πούμε ή να έχουμε. 
Γινόμαστε μία φανταστική προσωπικότης, μία ανειλικρινής παρουσία, και την 
παρουσία αυτή δεν μπορεί να την πλησιάσει ο Θεός.»
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